
 

Interpelácia č. 28/2013   
 

 

4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.6.2013  
 

 

 

 

Biro: 

Problém a to sa pýtam už minimálne 4x, mierne to považujem aj za svoj, preto lebo niekoľko 

krát som písal aj v týždenníku bývalom, je odizolovanosť ľudí niekoľko 10-ročí za 

železničným koľajiskom. Rád by som sa dozvedel, čo sa v tejto veci podniklo na mestskom 

úrade a či majú nádej aspoň títo ľudia na jednoduchšom riešení tohto bolestivého príbehu 

Trebišova a niektorí žijú tak povediac odseknutí od mesta minimálne na 50 %. 

 

Ing. Kolesár: 

K štvrti za železnicou, procesy prebiehajú, keďže tieto procesy riadi Ministerstvo dopravy, 

Železnice SR a KSK, tak informácie od nich hovoria o tom, že procesy tak, ako boli 

prisľúbené zo strany týchto orgánov prebiehajú. Práve zajtra sa uskutočňuje konferencia 

organizovaná KSK na ktorej sa zúčastním ja i iní zástupcovia mesta Trebišov k riešeniu 

integrovanej osobnej prepravy v rámci KSK, kde budú prezentované postupy a posuny pri 

riešení tejto problematiky, takže naozaj zainteresované inštitúcie tak, ako nám to sľúbili, 

konajú. Podľa našich informácií sa pripravuje verejná obchodná súťaž, resp. verejné 

obstarávanie na projektanta celého diela a mala by byť ukončená do konca tohto roku. To je 

pre nás vážny signál, že naozaj ako Ministerstvo dopravy, tak samosprávny kraj a Železnice 

SR konajú. Čiže ten náš podnet, ktorý sme podali na celú túto akciu nebol márny a príslušné 

inštitúcie konajú.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


